



العمل الإيجابي جنباً إلى جنب مع التفكير الإيجابي يؤدي إلى النجاح

Shiv Khera

أعزائي أولياء الأمور،

اهلاً بكم في سنة دراسية جديدة! وبعد هذه العطلة الطويلة، يسعدني أن أبلغكم بأن العام الدراسي قد بدأ بسلاسة وأنا متحمس لهذا العام لعدد من الأسباب:

أولاً: تمثل هذه السنة الدراسية (الأربعين) من تشغيلها، وسوف نستضيف طوال العام عدداً من الفعاليات الخاصة للطلاب والمعلمين وأولياء الأمور للاحتفال بهذه المناسبة الهامة.

ثانياً: وعلى قدر المساواة من الأهمية، سوف نستضيف فريقاً من مجلس المدارس الدولية (CIS) وذلك في شهر مارس ٢٠١٨، على أمل تحقيق الاعتماد الكامل من قبلهم. وسوف تكون زيارة فريق مجلس المدارس الدولية هي تراكم لأكثر من ثلاث سنوات من العمل من قبل جميع أجزاء المجتمع المدرسي، وسوف تساعد في تشكيل تطوير مستقبلنا.

في حين أن معظمنا كانوا يأخذون قسطاً جيداً من الراحة، إلا أن خريجي عام ٢٠١٧ كانوا ينتظرون بفارغ الصبر نتائج البكالوريا الدولية، ويسعدني أن أبلغكم أنهم يستحقون الانتظار، حيث أنهم حققوا نسبة نجاح بلغت ٩٤,٢٪. وهذا يعادل ثاني أفضل مستوى في تاريخ المدرسة وهو أعلى بكثير من المعدل العالمي البالغ ٨٠٪. ونتيجة لهذه النتائج المتميزة تم منح طلابنا أماكن في بعض الجامعات الرائدة في العالم بما في ذلك: (Yale) وجامعة (Pennsylvania) في الولايات المتحدة الأمريكية، و (McGill) وجامعة كولومبيا البريطانية في كندا وكلية لندن للاقتصاد وكلية جامعة لندن في المملكة المتحدة.

وبالإضافة إلى ذلك، أظهرت نتائج (IGCSE) لدينا تحسناً كبيراً حيث ما يقرب من نسبة سبعين في المئة (٧٠٪) من طلابنا حصلوا على ما لا يقل عن A* إلى C في خمسة مواد في برنامج (IGCSE). وأنا واثق من أن هذه النتائج تظهر أن المبادرات التعليمية التي أدخلناها والتي تشمل اختبار (CAT) ومعايير الدخول إلى برنامج (IGCSE) وبرامج البكالوريا الدولية، بدأت تفيد طلابنا وسواصل القيام بذلك ونحن نمضي قدماً.

وبالإضافة إلى ذلك، حققنا عدداً من التحسينات الهامة في الحرم المدرسي والتي تشمل:

- توسعة وإعادة تصميم الصفين الثالث والخامس.
- توسعة غرف التغيير في بركة السباحة،
- غرف تغيير جديدة بالقرب من ملعب كرة القدم.
- نظام إدارة المعلومات الجديد الذي من شأنه تبسيط عملياتنا، وسوف يسمح بتحسين الاتصال بين المنزل والمدرسة،
- كاميرات أمنية إضافية في جميع أنحاء الحرم المدرسي.

وربما الأكثر أهمية من ذلك هو تركيب كابلات الألياف البصرية عالية السرعة والبنية التحتية للسماح بتغطية خدمة (WiFi) في جميع أنحاء الحرم المدرسي.

كما يسعدنا أن نعلن عن انضمام بعض المعلمين المتميزين هذا العام، الذين أثق بأنهم سيجلبون الكثير للمدرسة وسوف يستفيد طلابنا من خبراتهم وتجاربهم.

سوف نستضيف المزيد من اجتماعات أولياء الأمور خلال الأسابيع المقبلة، وسيتم إرسال التفاصيل من قبل رئيسي المدرسة الابتدائية والثانوية.

إذا كنتم ترغبون في الحصول على مزيد من المعلومات حول العام الدراسي، يرجى عدم التردد في الاتصال بالمدرسة.

شبكة المدارس العربية



The Sultan's School

P.O. Box 665, Seeb, Postal Code 121

Sultanate of Oman

Tel.: (+968) 24536777, Fax: (+968) 24540875

E-mail : info@sultansschool.org

Website : www.sultansschool.org

مدرسة السلطان

ص.ب: ٦٦٥، السيب - الرمز البريدي: ١٢١

سلطنة عمان

هاتف: ٢٤٥٣٦٧٧٧ (+٩٦٨)، فاكس: ٢٤٥٤٠٨٧٥ (+٩٦٨)

البريد الإلكتروني: info@sultansschool.org

موقع الإنترنت: www.sultansschool.org

Positive action combined with positive thinking results in success.

Shiv Khara

Dear Parents,

Welcome to a new school year! After such a long holiday, I am pleased to report that the school year has started smoothly and I am excited about the year ahead for a number of reasons.

Firstly, this school year represents our fortieth (40th) year of operation and throughout the year we will be hosting a number of special events for the students, teachers and parents to celebrate this important landmark. Secondly, and of equal importance, is the fact that we will be hosting a team from the Council of International Schools (CIS) in March 2018, in the hope of achieving full accreditation to this organisation. The CIS team visit will be the accumulation of more than three years work by all parts of the school community, and will help shape our future development.

While most of us were taking a well earned rest, the graduating class of 2017 were anxiously awaiting their IB results, and I am pleased to report they were well worth the wait, with a **pass rate of 94.3%**. This equates to the second best in the school's history and is well above the world average of 80.0%. As a consequence of these outstanding results our students have been offered places in some of the world's leading universities including; Yale and the University of Pennsylvania in the USA, McGill and the University of British Columbia in Canada and the London School of Economics and University College London in the UK.

In addition, our IGCSE results have shown a significant improvement with **nearly seventy percent (70%) of our students gaining a minimum of five (5) IGCSEs, A* to C grade**. I am confident that these results show that the educational initiatives we have introduced, that include CAT testing and entry criteria for the IGCSE and IB programmes, are beginning to benefit our students and will continue to do so as we move forward.

In addition, we have made a number of significant improvements on campus that include:

- the expansion and remodelling of the Year 3 and Year 5 classrooms,
- the expansion of the swimming pool changing rooms,
- new changing rooms near the floodlit football pitch,
- a new information management system that will streamline our operations and will allow improved contact between home and school,
- additional security cameras throughout the campus,

and perhaps most excitingly, the installation of high speed fibre optic cabling and the infrastructure to allow the campus to be completely WiFi.

I am also pleased to announce that we have been joined by some outstanding teachers this year, who I am confident will bring a great deal to the school and our students will benefit from their experience and expertise.

In the coming weeks, we will be hosting more coffee/tea mornings, the details of which will be forwarded by the Heads of Primary and Secondary.

If you would like more information about the year ahead, please do not hesitate to contact the school.

Dr. Glenn Canterford
Principal